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Bemutatkozás: 

A nevem Prieger Nimród, 2005-ben születtem Szegeden. Általános iskolai tanulmányaim 

Sándorfalván végeztem, majd ezt követően a Szegedi Tömörkény István Gimnáziumban 

tanultam, ahol 2023-ban sikeres érettségi vizsgát tettem. Ugyanebben az évben felvételt 

nyertem az ELTE-re, matematika-fizika tanárszakra, itt végzem jelenleg is tanulmányaim.  

Az egyetem alatt számos közösségi élethez köthető tevékenységet végeztem már.  Már 

gólyaként is igyekeztem aktívan részt venni a kar vagy a szakterület által szervezett 

programokon. Ekkor döntöttem el, hogy jelentkezni szeretnék a mentorrendszerbe, ahol a 

tavalyi évben mentorként segíthettem a gólyákat. 

A közösségi életben nem csak, mint mentor, de mint hallgató is aktívan részt veszek a mai 

napig. Az egyetemi napok utáni feltöltődés számomra kulcsfontosságú, hiszen ez nagyban 

hozzájárul ahhoz, hogy a félév során végig motivált tudjak lenni. 

 

Tapasztalatok: 

Mentorrendszer 

Ahogy már említettem, aktívan részt vettem a tavalyi mentorrendszerben, a képzés alatt 

mentorjelöltként, később már mentorként. Ezalatt számos olyan helyzet volt, ahol a 

kommunikációval kapcsolatos ismereteim fejleszteni tudtam. 

Ilyen volt például a gólyák tájékoztatása, melyhez elsősorban a Facebook csoportot használtuk. 

Itt szereztem tapasztalatot abban, hogy hogyan kell összefüggő, figyelemfelkeltő és tartalmát 

tekintve is helytálló posztokat írni.  

Rendezvényes és Kommunikációs Bizottság 

A bizottsági jelentkezésnél nem volt kérdés számomra, hogy hova szeretnék jelentkezni. A 

rendezvényszervezés és a kommunikáció mindig is közel állt hozzám, hiszen korábban kisebb 

események szervezésében és lebonyolításában is részt vettem. Bizottsági tagként igyekszem 

hatékony munkát végezni, és ötletekkel segíteni a csapatot.  

A képviselőjelentkezés előtt segítettem Novák Zsófia elnökhelyettesnek egy plakát 

tervezésében, ezen kívül a TTK HÖK Instagram oldalára is készítettem posztokat és sztorikat 

is. Az idei TéTéKás Felezőn is igyekszem majd aktívan részt venni, speakerként leszek jelen 

az eseményen, melynek részleteiről már egyeztettem Fehér Zsombor rendezvényszervező 

referenssel. 
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Tervek és motiváció: 

Facebook csoportok számának redukálása 

Sajnos nagyon sok csoport van, ahová ugyanazt az információt/eseményt kell kiposztolni. 

Éppen ezért az lenne a cél, hogy minden szakon mindössze 2 csoport legyen. Az egyik csak a 

gólyák, a másik pedig az adott szakon lévő összes felsőéves számára lenne létrehozva. Mivel 

hasznosnak és a jövő szempontjából mindenképp kifizetődőnek tartom, ezért megválasztásom 

esetén mindenképp megvalósítanám ezt. 

A gólyás csoportba minden olyan, elsőéveseket érintő információ kerülne ki, ami a 

felsőéveseknek már irreleváns. Gondolok itt például a szorgalmi időszak kezdete előtti 

teendőkre és minden egyébre, ami segíti a gólyák egyetemi életbe való belerázódását.  

Utóbbi csoportba pedig főként események és a felsőbb évfolyamokat érintő ügyek lennének 

kirakva (ösztöndíjak, rendkívüli információk, aktuális ügyek).  

Közösségi média oldalak fejlesztése, TikTok 

Az előbb említett terv lényegében a közösségi média oldalak fejlesztését szorgalmazná. Ez nem 

csak a Facebook-ra, hanem minden egyéb olyan platformra is kiterjedne, amit a TTK HÖK 

használ.  

Elsődleges terveim között szerepel egy TikTok oldal létrehozása is. A tapasztalatok azt 

mutatják, hogy a mai generációt elsődlegesen itt lehet elérni bármilyen információval 

kapcsolatban. A videók készítésében számítanék a bizottság és a TéTéKás Nyúz segítségére is.  

Utóbbival úgy gondolom, kiemelten fontos lenne egy szorosabb és összehangoltabb működés. 

Ezzel kapcsolatban már konzultáltam Szász Boglárka főszerkesztővel, aki a támogatásról 

biztosított. 

Az Instagram oldal fejlesztését is szorgalmaznám a közeljövőben. A Highlight-ok újítása, 

rendszerezése és frissítése is terveim között szerepel.  

Fontos lenne, hogy a hallgatók közelebbről is megismerjék a HÖK-öt és annak működését, 

hiszen a tapasztalatom az, hogy habár a karon mindenki tagja a HÖK-nek, sokan mégsem érzik 

teljesen ezt. Éppen ezért néhány olyan sztori elkészítését is fontosnak tartok, amikkel 

bemutatjuk, hogy például egy adott problémával melyik tisztségviselőt érdemes megkeresni. 

Ezen felül fontosnak tartom az aktuális és állandó ösztöndíjak posztolását is. Erről is csinálnék 

egy Highlight sorozatot, ahol az erre vonatkozó információk lennének feltűntetve. Ennek 

köszönhetően a hallgatók kapnának egy átfogó képet arról, hogy mikor, hol és hogyan 

pályázhatnak egy adott ösztöndíjra.  
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Külföldi hallgatók elérése 

Mivel a TTK-n sok külföldi hallgató is tanul, ezért fontosnak tartom, hogy a plakátokon, de 

főleg a közösségi média oldalakon hirdetett események szövegezése, valamint az egyéb fontos 

információk angolul is kiírásra kerüljenek.  

Programok hirdetése videók formájában 

A TikTok felület létrehozásával a különböző programok videó formájában történő hirdetése is 

megvalósulhatna, melyeket több közösségi felületen és profilon is meg lehetne osztani. 

 

Záró gondolatok: 

Végezetül szeretném megköszönni mindazoknak, akik bármilyen formában hozzájárultak 

ahhoz, hogy ez a pályázat elkészülhessen. Külön köszönettel tartozom: 

• Novák Zsófia elnökhelyettesnek 

• Szász Boglárka főszerkesztőnek 

• Troják Arnold mentorkoordinátornak 

• Kiss Bence László titkárnak 

• Bosnyák Dávid volt kommunikációs referensnek 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Bármilyen felmerülő kéréssel vagy kérdéssel keress 

bizalommal! 

Budapest, 2025. 03. 25.  

Prieger Nimród 

priegern@student.elte.hu 

06 70 776 2005 
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